

Chet el fuqarolari O‘zbekiston Respublikasiga (kelishi uchun viza rasmiylashtirish tartibi
(Xorijiy mutaxassislar va talabalar uchun)

Vizani O‘zbekiston Respublikasining xorijdagi diplomatik vakolatxonalarini va konsullik idoralari orqali olish tartibi:

O‘zbekiston Respublikasi qonunchiligiga muvofiq chet el fuqarolari va fuqaroligi bo‘lmagan shaxslar faqat viza asosida O‘zbekiston hududiga kiraradi.

O‘zbekiston davlat jahon tillari universitetiga **ishga** yoki **o‘qishga** qabul qilingan chet el fuqarolari universitet xalaro hamkorlik bo‘limi elektron pochta orqali o‘zining xorijga chiqish pasportining PDF nusxasini yuboradi. Universitet mas‘ul hodimlari chet el fuqarosiga 15 ish kunida O‘zbekiston Respublikasi Tashqi ishlar vazirligiga yozma iltimosnomasi (viza talabnomasi) asosida viza rasmiylashtiriladi.

Shuningdek,

- 2019-yil 1-fevraldan boshlab chet el fuqarolari uchun 30 kun muddatga vizasiz rejim joriy qilingan mamlakatlar [ro‘yxati](#)

- 2019-yil 1-fevraldan boshlab chet el fuqarolari elektron kirish vizasini olish imkoniga ega bo‘lgan mamlakatlar [ro‘yxati](#).

Universitet chet el fuqarolari uchun - 15 kundan 365 kungacha (1-yil) bo‘lgan muddatga viza rasmiylashtirish imkoniga ega.

Chet el fuqarolari universitet tomonidan yuborilgan vizani O‘zbekiston Respublikasining xorijdagi diplomatik vakolatxonalarini, konsullik idoralari hamda Toshkent xalqaro aeroport orqali rasmiylashtiradilar. Bunda chet el fuqarolarolari pasportini konsullik idorasiga topshiradi va konsullik idoralari tomonidan belgilangan vaqt ichida viza olishadi.

Chet el fuqarolari albatta O‘zbekiston Respublikasi hududiga kirib kelgan kuni yoki keying kuni universitet xalaro hamkorlik bo‘limiga kelib kelganligini ma’lum qilishi lozim. Sababi, O‘zbekiston Respublikasi hududiga kirib kirgan chet el fuqarosi **72 soat** ichida O‘zbekiston Respublikasi hududida ro‘yxatdan o‘tmasa O‘zbekiston Respublikasi qonunchiligida belgilangan tartibda jarimaga tortiladi.

Viza muddatini uzaytirish tartibi:

Chet el fuqarolari O‘zbekiston Respublikasi hududida viza muddatini uzaytirish O‘zbekiston Respublikasi Ichki Ishlar vazirligining Migratsiya va fuqarolikni rasmiylashtirish Bosh boshqarmasi va uning hududiy bo‘limlari orqati amalga oshiriladi.

Bunda - chet el fuqarolari viza muddati tugashiga 15 kun qolganda universitet xalaro hamkorlik bo‘limi mas’ul xodimiga shahsiy pasportini topshiradi. Universitat mas’ul xodimi yozma iltimosnomasi (Ariza) asosida O‘zbekiston Respublikasi Ichki Ishlar vazirligining Migratsiya va fuqarolikni rasmiylashtirish Bosh boshqarmasi yoki uning hududiy bo‘limlariga viza uzaytishish uchun hujjatlarni topshiradi. Vaza 10 ishkunida ko‘rib chiqilada va rasmiylashtiriladi. Viza olingan kundan boshlab 72 soat ichida (3 ish kuni) universitat mas’ul xodimi chet el yashayotgan hududdagi Migratsiya va fuqarolikni rasmiylashtirish bo‘limlari orqari viza muddati bo‘yicha ro‘yxatdan o‘tkazadi.

Порядок оформления визы для иностранных граждан в Республику Узбекистан (для иностранных специалистов и студентов)

Согласно законодательству Республики Узбекистан, иностранные граждане и лица без гражданства могут въезжать на территорию Узбекистана только на основании визы. Иностранные граждане, принятые на работу или учебу в Узбекитанский государственный университет мировых языков, должны отправить скан-копию своего заграничного паспорта в формате PDF на электронную почту отдела международного сотрудничества университета. Ответственные сотрудники университета оформляют визу в течение 15 рабочих дней на основании письменного запроса (заявления на визу) в Министерство иностранных дел Республики Узбекистан.

Кроме того:

- С 1 февраля 2019 года введен безвизовый режим для граждан некоторых стран на срок до 30 дней. [СПИСОК](#).
- С 1 февраля 2019 года граждане определенных стран могут получить электронную въездную визу. [СПИСОК](#).

Университет имеет возможность оформлять визы для иностранных граждан на срок от 15 дней до 365 дней (1 год). Иностранные граждане могут получить визу через дипломатические представительства и консульские учреждения Республики Узбекистан за рубежом, а также через международный аэропорт Ташкента. Для этого иностранные граждане должны предоставить свой паспорт в консульское учреждение и получить визу в установленный срок.

Иностранные граждане обязаны в день въезда или на следующий день сообщить о своем прибытии в отдел международного сотрудничества университета. Если иностранный гражданин не регистрируется в течение 72 часов после въезда на территорию Узбекистана, он будет оштрафован в соответствии с законодательством Республики Узбекистан.

Порядок продления срока действия визы:

Иностранные граждане могут продлить срок действия визы на территории Республики Узбекистан через Главное управление по вопросам миграции и гражданства Министерства внутренних дел Республики Узбекистан и его территориальные подразделения. Для этого за 15 дней до истечения срока действия визы иностранный гражданин должен предоставить свой паспорт ответственному сотруднику отдела международного сотрудничества университета. На основании письменного заявления сотрудник университета подает документы для продления визы в Главное управление по вопросам миграции и гражданства или его территориальные подразделения. Виза рассматривается и оформляется в течение 10 рабочих дней. В течение 72 часов

(3 рабочих дня) после получения визы ответственный сотрудник университета регистрирует иностранного гражданина в местном отделении по вопросам миграции и гражданства.

Visa Application Procedure for Foreign Citizens Entering the Republic of Uzbekistan (for Foreign Specialists and Students)

According to the legislation of the Republic of Uzbekistan, foreign citizens and stateless persons may enter the territory of Uzbekistan only on the basis of a visa. Foreign citizens accepted for work or study at the Uzbekistan State University of World Languages must send a scanned copy of their international passport in PDF format to the email address of the university's international cooperation department. Responsible university staff will process the visa within 15 working days based on a written request (visa application) submitted to the Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Uzbekistan.

Additionally:

- Starting from February 1, 2019, a visa-free regime for up to 30 days has been introduced for citizens of certain countries [LIST](#).
- Starting from February 1, 2019, citizens of specific countries can obtain an electronic entry visa [LIST](#).

The university has the authority to issue visas for foreign citizens for periods ranging from 15 days to 365 days (1 year). Foreign citizens can obtain their visa through diplomatic missions and consular offices of the Republic of Uzbekistan abroad, as well as through Tashkent International Airport. For this purpose, foreign citizens must submit their passport to the consular office and receive the visa within the specified timeframe.

Foreign citizens are required to notify the university's international cooperation department of their arrival on the day of entry or the following day. If a foreign citizen fails to register within 72 hours of entering Uzbekistan, they will be fined in accordance with the legislation of the Republic of Uzbekistan.

Visa Extension Procedure:

Foreign citizens can extend their visa while in the Republic of Uzbekistan through the Main Department of Migration and Citizenship of the Ministry of Internal Affairs of the Republic of Uzbekistan and its territorial divisions. For this purpose, 15 days before the visa expiration date, the foreign citizen must submit their passport to the responsible officer of the university's international cooperation department. Based on a written application, the university officer submits the documents for visa extension to the Main Department of Migration and Citizenship or its territorial divisions. The visa is processed and issued within 10 working days. Within 72 hours (3 working days) of receiving the visa, the responsible university officer registers the foreign citizen with the local migration and citizenship office.